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Vedoucí kolotoče Led 9, 2024

Bývalý americký zbrojní inspektor a mariňák Scott Ritter navštívil Čečensko a v
Grozném vystoupil s projevem před 25 000 vojáky čečenských ozbrojených sil ACHMAT
s vystavenými zbraněmi a trofejní technikou! Ritter vyzval k míru a přátelství mezi
Čečenci a Američany, kteří nesouhlasí s politikou americké vlády! A proč je Německo i
po 79 letech od II. sv. války stále pod okupační správou jedné z vítězných mocností?
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Bývalý americký zbrojní inspektor a mariňák Scott Ritter navštívil Čečensko a v Grozném vystoupil s projevem před 25 000 vojáky
čečenských ozbrojených sil ACHMAT s vystavenými zbraněmi a trofejní technikou! Ritter vyzval k míru a přátelství mezi Čečenci a
Američany, kteří nesouhlasí s politikou americké vlády! A proč je Německo i po 79 letech od II. sv. války stále pod okupační správou
jedné z vítězných mocností?

Hlavní čečenské město Groznyj zažilo 5. ledna velkolepý spektákl s obrovským shromážděním 25 000 vojáků
čečenských ozbrojených sil (ACHMAT) s vystavenou technikou a rovněž s výstavkou ukořistěných západních
zbraní. Hlavním tahákem celého shromáždění bylo vystoupení Scotta Rittera, bývalého mariňáka a
především bývalého zbrojního inspektora amerického Pentagonu, styčného důstojníka americké armády
v OSN pro kontrolu jaderných zbraní a zbraní hromadného ničení, který v 90. letech měl na starosti kontrolu
likvidace strategických zbraní v zemích bývalého Sovětského svazu. Z těch dob umí Scott Ritter na to, že je
Američan, celkem obstojně rusky, i když samozřejmě skloňování v ruštině nemá úplně vypilované, ale před
vojáky Achmatu vystoupil s důstojným projevem, ve kterém nešetřil úctou k čečenským vojákům.
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Ritter zdůraznil, že chce usilovat o navázání přátelských vztahů mezi Čečenci a Američany, kteří podle jeho
slov jsou normální a dobří lidé jako Čečenci. To se ale netýká americké vlády, to je podle Rittera na jinou
diskusi, protože v politice americké vlády je zapojena nepřátelská politika a nepřátelství vůči všemu ruskému
a čečenskému. Toto vystoupení Scotta Rittera v Čečensku bylo již druhé v pořadí, protože Ritter se snaží de
facto o vytvoření role prostředníka a emisara pro navazování vztahů s Ruskem a s jednotlivými představiteli
ruských a zakavkazských regionů.

Projev před čečenskými vojáky v ruštině byl pro mnohé Ritterovy fanoušky na sociálních sítích překvapením,
protože nevěděli, že umí komunikovat rusky. Je jasné, že Ritter nyní získá v mainstreamu v USA nálepku jako
agent Moskvy, protože návštěva v Grozném proběhla na osobní pozvání Ramzana Kadyrova, guvernéra a
vůdce Čečenské republiky. Kadyrov k celé akci na svém Telegramu [1] napsal toto:

Dnes jsem na shromáždění bezpečnostních složek Čečenské republiky pozval Scotta Rittera, amerického
vojenského experta, bývalého důstojníka americké námořní pěchoty a zpravodajské služby, který již v
Čečenské republice byl. Na náměstí se sešlo více než 25 000 takticky vycvičených bojovníků v plné
výstroji, k vidění byly stovky bojových vozidel a trofejní západní výzbroj.
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Našeho hosta jsme na tuto akci pozvali, abychom Spojeným státům a celému Západu sdělili naše vážné
záměry a plány, abychom světu ukázali, že neustoupíme a nedovolíme, aby porušoval zájmy Ruska a jeho
občanů. Celý svět vidí, jak americká demokracie zrazuje své přátele, dělá si z nich trumfy ve špinavých
politických hrách, ničí celé národy a ve svých prohlášeních nepohrdá dvojími standardy.

Scott Ritter ve svém projevu správně upozornil na neoprávněně negativní postoj Západu k Čečenské
republice a jejím představitelům. Jelikož má zkušenosti mariňáka, upozornil na vysokou úroveň výcviku
našich bojovníků, kteří se vyznamenali při osvobozování osad v Donbasu.

Vím jistě, že životy obyčejných Ukrajinců pro vedení USA nic neznamenají. Zajímají je pouze jejich vlastní
zájmy, proto jsem učinil prohlášení, které má ukázat pravou tvář amerických politiků.

A sice: Jsem připraven vyměnit těchto 20 ukrajinských válečných zajatců za zrušení sankcí proti mé drahé
mámě Aimaně Nesijevně Kadyrovové, mým dcerám, mým nezletilým dětem a mé ženě Medně Musajevně. Ti
všichni nemají s politikou vůbec nic společného. Spojené Státy to samozřejmě neudělají. Ale je zajímavé
slyšet jejich výmluvy, pokud vůbec nějaké jsou. Scott Ritter, na rozdíl od některých, pochopil tento fádní
trolling správně. Pokud jde o sankce, ty do našeho života nijak nezasahují.

Válka na Ukrajině je zástupnou válkou Severoatlantické aliance a Pentagonu proti Rusku, přičemž tato válka
sleduje čistě mocensko-silové cíle. Cílem vyprovokování Ruska ke vtrhnutí na Ukrajinu po 8 letech
ukrajinských usilovných provokací a nezměrného teroru kyjevské junty proti Ukrajincům hlásícím se k ruské
národnosti a ruské etnicitě bylo donucení v první řadě Německa k odstřižení se německého průmyslového
kolosu od ruských surovin, energií a paliv. Washington se již od počátku 90. let netajil tím, že za největší
hrozbu pro USA po rozpadu SSSR vidí v ekonomickém spojení Německa a Ruska.

Friedman to v roce 2015 odhalil jasně, že Evropa směřuje k válce, protože je to nezbytné pro americké zájmy

Mluvil o tom znovu v únoru 2015 na konferenci [2] Chicago Council on Global Affairs legendární americký
spisovatel a ředitel think-tanku Stratfor George Friedman v projevu s názvem “Evropa: Evropa
předurčena ke konfliktu?” a právě v něm vysvětlil, proč se USA snaží zabránit konjunkci a sloučení
Ruska a Německa, protože by to ohrozilo nejen americké zájmy v Evropě, ale doslova v celém světě,
protože spojením ruské surovinové základny a supervýkonného německého průmyslu by vznikl světový
ekonomický hegemon, který by převálcoval jak USA, tak i celou a Američany ovládanou skupinu G7.

George Friedman, spisovatel a ředitel think-tanku Stratfor

Friedman proto vysvětlil, že americké administrativy se budou snažit za každou cenu Německu zabránit v
posilování surovinového napojení německého průmyslu na Rusko. Angela Merkel dlouho a dlouho
odolávala americkým tlakům na zrušení výstavby Nord Stream 2, odolávala tak dlouho, až ji nakonec
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museli zřejmě násilím odstranit, začala se totiž nekontrolovaně třást, během ceremoniálů dostávala
tremory a záškuby v celém těle, což ukazovalo na poškození nervového systému v těle po vystavení jedu,
radioaktivnímu izotopu, vystavení nervovému plynu na bázi neuroblokátoru apod.

Prostě Angela Merkel byla odejita. A jakmile odešla, tak Američané to spustili, dali pokyn Zelenskému, aby
vyprovokoval Rusy jadernými zbraněmi, což Zelenský v únoru 2022 v Mnichově na bezpečnostní konferenci
nakonec udělal. Poslední kapka. Rusové vtrhli na Ukrajinu a Američané konečně dostali, co chtěli. Udeřili na
Olafa Scholze, že Německo musí okamžitě přestat odebírat veškerý plyn od Ruska.

Američané nejprve odřízli německou ekonomiku od paliv, surovin a energií z Ruska a potom ještě donutili německé firmy zavřít továrny v Rusku a opustit tamní trh

A Scholz sice souhlasil, ale s podmínkou postupného odstřihávání. A to Američanům nestačilo. Pochopili, že
ani Scholz není tak povolný k likvidaci německé ekonomiky, že není nadšeným sebevrahem pro věc národní
zrady, a tak padlo rozhodnutí, že americké námořnictvo a potápěči během cvičení amerických lodí v
Baltickém moři se ponoří k plynovodům Nord Stream 1 a 2 a poté s časovým odstupem je dálkově vyhodí do
povětří.

Konečně bylo Německo odtrženo od Ruska, od ruského plynu a kolaps německé a na ní navázané
české ekonomiky byl zahájen. A přitom tolik debilních Čechů řvalo v ulicích, že je třeba se odpojit od
ruských surovin. Nechápali, že řvou jako myši s cílem položit a zničit český a na německou ekonomiku
navázaný průmysl, který to odnesl v roce 2023 propadem HDP do záporných hodnot -0,7% v úhrnu.

Unikající plyn ze zničeného potrubí Nord Stream 2. Přesně tady začala likvidace
německé super-ekonomiky a propad českého HDP o rok a půl později

Američanům to nestačilo a donutili německé fabriky a firmy, aby ukončily veškeré podnikání v Rusku. A to
bolelo nejvíce německé automobilky. Naříkaly, krvácely. Ale musely držet hubu a krok, protože jediné slovo by
je mohlo ohrozit zákazem exportu do USA, uvalením sankcí za pomoc ruské válečné agendě atd. Prostě
americká vláda nejprve zničila oba ruské plynovody, aby klekl německý hutní a zpracovatelský průmysl na
čele s automobilkami, a potom ještě donutili ty německé firmy, aby zařízly své filiálky a vysoce ziskové
továrny v Rusku. A někdo se potom diví, že německá ekonomika je v propadu, že Scholzova vláda zvyšuje
daně na všem jako smyslů zbavená a v ulicích měst jsou první demonstrace a stávky zemědělců?

Německá ekonomika byla zastřelena dvěma ranami od Američanů a odnesla to i česká ekonomika
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No proboha, copak jsou všichni tupí? Copak nikdo si neumí spočítat, co se stane, když odříznete nejsilnější
ekonomiku v Evropě a v přepočtu na obyvatele dokonce i na světě od životně důležitých a levných surovin, co
to udělá s hrubým domácím produktem? A co se stane, když průmyslové firmy musí zavřít nejvýdělečnější
pobočky a továrny v Rusku? A co se stane, když v Číně německé firmy už jsou nekonkurenceschopné?
Výsledkem je propad německé ekonomiky, který se blíží kolapsu.

Obrovské navýšení daní z plynu a dodávek tepla ze 7% na 19% je důkazem, že Scholzova vláda je v
takové krizi, že už nemá kde brát, a tak navyšuje daně z plynu a tepla skoro trojnásobně. Američanům se
podařilo zlikvidovat německý ekonomický superkolos. A přitom Rusko sankce ani neškrábly. Rusko za
poslední rok rostlo o 3,2% na HDP za minulý rok.

Pohled ze vzduchu na mamutí areál Generálního konzulátu USA ve Frankfurtu, kde je
i sídlo Okupační správy americké armády v Německu

Američané to vědí. Ale jejich cíl byl splněn – Odříznutí Německa od Ruska. A protože teď už mají Američané
hotovo, tak končí s financováním Ukrajinců. Ukrajinci teď mohou v klidu pochcípat, zařvou tam v masovém
mlýně úplně všichni. Přitom kdyby Německo nebylo stále pod kontrolou americké okupační správy po roce
1945, tak by Berlín mohl dělat suverénní politiku. Ale nemůže. To by totiž ohrozilo pozici Pax Americana.

Proto ani 79 let po II. sv. válce nechtějí USA ukončit okupační status v Německu, jako úplně poslední
vítězná mocnost. Všechny zbývající mocnosti již okupaci Německa ukončily, Francie, Velká Británie i
Sovětský svaz. Ne však USA. Americká okupační správa má dosud své sídlo tady ve Frankfurtu v areálu
mamutího komplexu Amerického generálního konzulátu. Zlo pro Německo a pro celou Evropu vychází právě
odtamtud. To je ten skutečný důvod a původce války na Ukrajině.

-VK-

Šéfredaktor AE News

 
 

https://aeronet.news/wp-content/uploads/US_General_Consulate_Frankfurt.jpg
https://aeronet.news/donate/

